
Viola   wittrockiana F?  Cats® Plus Marina
Item no.: X0535

Crop Time

Spring: 25 weeks

Height

18cm

Exposure

Seed Form

Roh, BeGreen Priming

Culture guide

Sowing method

1 seed per plug, cover lightly with vermiculite

Germination

Plug Culture: 2-4 days

Media

Begin with saturated media (5) for days 1-5, then reduce to moist (3) on day 6. Once cotyledons

expand the moisture level can be decreased further to medium (2) on day 9. After day 9,

alternate between wet (4) and medium (2) between waterings for remainder of crop.

Temperature

Plug Culture: 65-68°F (18-20°F) until root emergence, then lower to 62-65°F (17-18°C).
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Growing On: 68-70°F (18-19°C) days for the first 14 days or until the roots reach the bottom of

the container. Thereafter temperatures may be lowered to 62-65°F (16-18°C) day and night. An

ADT (average daily temperature of 67°F (19°C) will give the fastest finished crop, while cooler

temperatures may extend crop time.

Stadium 1: Beginnt mit dem Durchtritt der Keimwurzel durch die Testa. Wurzeln berühren das

Substrat. Endet mit den voll entwickelten Keimblättern.

Stadium 2: Ausgangspunkt sind die vollentwickelten Keimblätter. Endet mit dem vollentwickelten

Primärblatt bzw. -blattpaar.

Stadium 3: Voll entwickeltes Primärblatt bzw. -blattpaar bis zum Zeitpunkt, an dem 80% der

Jungpflanzen verkaufsfertig sind.

Stadium 4: Alle Jungpflanzen sind verkaufsfertig und werden abgehärtet. Dieses Stadium dauert

ca. 7 Tage.

Die Kulturempfehlungen basieren auf Versuchen unter mittel-europäischen Verhältnissen. Sie

sind daher nicht universell übertragbar.
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